
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 18.09.2022 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
 

 

Znak: BR.0002.12.2022 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 28.07.2022 odbył się pogrzeb Zbigniewa Szklarza – wieloletniego pracownika 

Urzędu Miejskiego w Sulechowie. Na pogrzebie Radę Miejską reprezentowali radni Pani 

Elżbieta Musiałek oraz Pan Roman Wilczyński. 

2. W dniu 01.08.2022 odbyły się przy Pomniku Chwały Oręża Polskiego w Sulechowie 

uroczystości z okazji 78. rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego. Na obchodach Radę 

Miejską reprezentowali I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz 

radni Pan Przemysław Mikołajczyk, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Sebastian 

Różycki, Pani Arleta Lubieniec i Pan Piotr Miszkiewicz.  

3. W dniu 15.08.2022 odbyły się uroczystości z okazji Święta Wojska Polskiego w 102. 

rocznicę Bitwy Warszawskiej. W uroczystościach Radę Miejską reprezentował I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pan Wojciech Szefner, 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Pan Roman Rakowski, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Przemysław Mikołajczyk i 

Pan Piotr Miszkiewicz.  

4. W dniu 21.08.2022 roku odbyły się uroczyste dożynki sołeckie we wsi Kalsk. Na 

uroczystościach Radę Miejską reprezentował radny Pan Wojciech Szefner.  

5. W dniu 26.08.2022 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski wziął udział 

w komisji konkursowej wybierającej najlepsze gminne wieńce dożynkowe.  

6. W dniu 27.08.2022 odbyły się dożynki powiatowo-gminne w Kijach oraz Euroregionalne 

Święto Rolników i Działkowców Partnerskich Gmin Sulechów i Fürstenwalde. Na dożynkach 

Radę Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Roman Rakowski, Pan Jan Rerus, Pan 

Wojciech Szefner, Pan Roman Wilczyński, Pan Przemysław Pokład, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pani Małgorzata Matuszewska, Pan Miłosz Brodzikowski, Pan 

Czesław Grzeszyński.  

7. W dniu 30.08.2022 Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski wraz z 

Burmistrzem Sulechowa wziął udział w wizytach w szkołach podstawowych nr 2 i 3 w 

Sulechowie oraz w Cigacicach w spotkaniach z nauczycielami z okazji awansów zawodowych 

nauczycieli. 

8. W dniu 30.08.2022 odbyło się spotkanie radnych rady Miejskiej z przedstawicielem SIM 

Sulechów sp. z o.o., przedstawicielem drugiego wspólnika spółki (RTBS sp. z o.o.) oraz 

projektantem działającym na rzecz SIM Sulechów sp. z o.o. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan 

Sebastian Różycki, Pan Piotr Miszkiewicz, Pan Wojciech Szefner, Pan Stanisław Kaczmar.  

9. W dniu 31.08.2022 przed Pomnikiem Chwały Oręża Polskiego odbyły się obchody 42 

rocznicy założenia Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego „Solidarność”.  Na 

uroczystościach Radę Miejską reprezentowali radni Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, 

Pan Sebastian Różycki, Pan Wojciech Szefner, Pan Wiesław Kołakowski.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

10. W dniu 01.09.2022 odbyły się przed Pomnikiem Chwały Oręża Polskiego w Sulechowie 

uroczystości z okazji 83 Rocznicy Wybuchu II Wojny Światowej. Na uroczystościach Radę 

Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Sebastian Różycki, Pan Miłosz Brodzikowski, Pani Izabela 

Wojewoda, Pan Wojciech Szefner.  

11. W dnu 02.09.2022 w Restauracji Pod Aniołami w Sulechowie odbyło się szkolenie radnych 

Rady Miejskiej w formie spotkania konsultacyjnego przeprowadzonego przez Eksperta Rady 

Przedstawicieli Regionalnych Instalacji do Przetwarzania Odpadów Komunalnych dr Macieja 

Kiełbusa, Partnera kancelarii Dr Krystian Ziemski & Partners w Poznaniu. Dziękuję Państwu 

radnym za liczne uczestnictwo w szkoleniu.  

12. W dniu 03.09.2022 odbyła się w plenerze przy Bibliotece Publicznej Gminy Sulechów 11. 

edycja Narodowego Czytania „Ballad i romansów” Adama Mickiewicza. W narodowym 

Czytaniu Radę Miejską reprezentowali Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radny Pan 

Przemysław Mikołajczyk. 

13. W dniu 03.09.2022 odbył się pogrzeb Pani Ewy Bosy, byłej Radnej Rady Miejskiej w 

Sulechowie. Na pogrzebie Radę Miejską reprezentowali II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak i Pan 

Sebastian Różycki. 

14. W dniu 03.09.2022 odbyły się uroczyste dożynki sołeckie we wsi Kruszyna. Na 

uroczystościach Radę Miejską reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski. 

15. W dniu 08.09.2022 odbyło się spotkanie w sprawie omówienia wyników Diagnozy 

Lokalnych Problemów Społecznych wśród młodzieży i dorosłych mieszkańców Gminy 

Sulechów. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski oraz radni Pan Stanisław Kaczmar, Pan Wojciech Szefner, Pan Piotr Miszkiewicz, 

Pan Miłosz Brodzikowski, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

16. W dniu 15.09.2022 odbyło się uroczyste wmurowanie kamienia węgielnego pod nową 

inwestycję Panattoni Park Sulechów III, która  w całości zostanie wynajęta firmie BestSecret. 

Na uroczystościach Radę Miejską reprezentowali: Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski oraz radni Pan Sebastian Różycki, Pan Stanisław Kaczmar, Pan Piotr 

Bodnar, Pani Elżbieta Musiałek, Pan Wojciech Szefner. 

17. W dniu 16.09.2022 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Jan Rerus, Pan 

Sebastian Różycki, Pan Stanisław Kaczmar, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr 

Bodnar, Pan Roman Wilczyński, Pani Elżbieta Musiałek. 

18. W dniu 17.09.2022 pod Pomnikiem Chwały Oręża Polskiego odbyły się uroczystości 

upamiętniające 83 rocznicę agresji ZSRR na Polskę. Na uroczystościach upamiętniających 

ofiary tej agresji Radę Miejską reprezentowali I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Zbigniew Trompa oraz radni Pan Stanisław Kaczmar, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, 

Pan Przemysław Mikołajczyk.  

19. W dniu 17.09.2022 odbyły się obchody Dnia Działkowca w Rodzinnych Ogródkach 

Działkowych „Promień” w Sulechowie. Na obchodach Radę Miejską reprezentował radny Pan 

Roman Rakowski.  

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Petycja w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miasta. Petycję przekazałem Państwu 

radnym do wiadomości oraz Pani Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

przeprowadzenia postępowania. Komisja zakończyła postępowanie, natomiast projekt uchwały 

w tej sprawie przekazałem Państwu Radnym. Zostanie on wprowadzony do porządku obrad 

wrześniowej sesji. 

2. Wniosek grupy Radnych Rady Miejskiej w Sulechowie w sprawie przyjęcia uchwały o 

nadaniu nazwy skwerowi w Sulechowie. Wniosek przekazałem Państwu Radnym, oraz do 

akceptacji formalno-prawnej Panu Burmistrzowi. Stosowny projekt uchwały zostanie 

przedłożony do procedowania na sesji w miesiącu wrześniu. 

3. Prośba Dyrektor OPS w Sulechowie o zorganizowanie spotkania Radnych Rady Miejskiej w 

Sulechowie w sprawie analizy Wyników Diagnozy Społecznej. Prośbę przekazałem Panu 

Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych. Spotkanie odbyło się w 

dniu 8 września 2022 r. 

4. Prośba Prezydenta Miasta Zielona Góra o podjęcie działań na rzecz nadania zabytkowemu 

mostowi na rzece Odrze w Cigacicach imienia Georga Beuchelta. Pismo przekazałem Państwu 

Radnym wiadomości a także z prośbą o opinię Sołtysom sołectw z regionu Cigacic, 

Przewodniczącemu Rady Powiatu Zielonogórskiego oraz Staroście Zielonogórskiemu. 

Odpowiedź od sołtysa Cigacic przekazałem Państwu Radnym. 

5. Zapytanie Radnego Jana Rerusa w sprawie dodatku węglowego. Zapytanie przekazałem 

Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Udzieloną odpowiedź przekazałem składającemu pytanie oraz pozostałym Państwu Radnym 

do wiadomości. 

6. Pismo w sprawie uwag do koncepcji budowy odcinka drogi 278 Sulechów-Pomorsko. Pismo 

przekazałem Państwu Radnym z prośbą o przedłożenie uwag. Uwagi przekazał Klub Radnych 

PiS. 

7. Pismo Burmistrza Sulechowa z prośbą o opinię na temat przystąpienia Gminy Sulechów do 

Związku Samorządów Polskich z siedzibą w Tomaszowie Lubelskim. Pismo przekazałem 

Państwu Radnym. Komisje w czasie posiedzeń w dniu 13 i 15 września wydały opinię w tej 

sprawie. 

8. Apel o poparcie Stanowiska Związku Gmin Śląska Opolskiego wobec ogromnych cen za 

energię elektryczną dla miast, gmin i instytucji komunalnych, które zostały w ofertach 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

przetargowych zaproponowane przez państwowe koncerny energetyczne. Apel przekazałem 

Państwu Radnym. W czasie posiedzenia Komisji w dniach 13 i 15 września zdecydowano o 

poparciu tego stanowiska i przygotowaniu stosowanej uchwały. 

9. Wystąpiłem z zapytaniem do Pana Burmistrza w sprawie opłaty targowej. Zapytanie oraz 

udzieloną odpowiedź przekazałem Państwu Radnym. 

10. Wystąpiłem z zapytaniem do Pana Burmistrza w sprawie gospodarki odpadami 

biodegradowalnymi na terenie Gminy Sulechów. Zapytanie oraz udzieloną odpowiedź 

przekazałem Państwu Radnym. 

11. Interpelacja Radnego Wojciecha Szefnera w sprawie utrzymania miasta w czystości w 

czasie weekendów. Interpelację przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu 

Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. Udzieloną odpowiedź przekazałem Panu 

Radnemu oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

12. Uchwała składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 

realizacji budżetu za I półrocze 2022 r. Uchwałę przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

13. Skarga mieszkanki Sulechowa na działania Pani Dyrektor przedszkola nr 6 w Sulechowie. 

Skargę przekazałem Państwu Radnym do wiadomości a Pani Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji celem przeprowadzenia postępowania. Komisja zakończyła postępowanie, 

natomiast projekt uchwały w tej sprawie przekazałem Państwu Radnym. Zostanie on 

wprowadzony do porządku obrad wrześniowej sesji. 

14. Dodatkowe zapytanie Radnego Jana Rerusa w sprawie dodatku węglowego. Zapytanie 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi. Udzieloną odpowiedź przekazałem Panu Radnemu oraz Państwu Radnym do 

wiadomości. 

15. Wniosek Pani Sołtys sołectwa Mozów w sprawie oświetlenia sali wiejskiej. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi. 

16. Wniosek mieszkańca Osiedla Zacisze w Sulechowie w sprawie budowy parkingu. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o zajęcie stanowiska. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

17. Wniosek Pani Sołtys sołectwa Kalsk w sprawie ujęcia zadań w budżecie na rok 2023. 

Wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z prośbą o 

udzielenie odpowiedzi. 

18. Wniosek mieszkańca w sprawie ponownego rozpatrzenia wniosku o zmianę przeznaczenia 

terenu. Wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości oraz Panu Burmistrzowi z 

prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


